
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XLVII z Sesji w dniu 24 marca 2022 roku 
Obrady rozpoczęto 24 marca 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:55 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński uspr. 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem Obrad został Wiceprzewodniczący Rady Z.Koćko. 

  

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji (24.02; 03.03; 14.03)  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Andrzej Bieliński 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk -Państwo pozwolą, że zanim oddam Państwu głos, to 

też przypomnę, zbliża się już termin składania oświadczeń majątkowych. Proszę wziąć pod  

uwagę, że już niewiele tego czasu zostało, żeby nie zostawiać tego na ostatnią chwilę. Po dzisiejszej 

sesji jest planowana prezentacja projektu przebiegu linii wysokiego napięcia Gdańsk-Olsztyn. 

Bardzo proszę o pozostanie po sesji na tą prezentację.  

 



Radny Z.Koćko -Panie Burmistrzu, miał Pan kilka spotkań w sprawie tych uchodźców, co 

przyjeżdżają do nas. Proszę o informację. 

 

Burmistrz J.Michalski- od momentu pojawienia się pierwszych uchodźców na terenie gminy Nowy 

Dwór Gdański spotykamy się w trochę rozszerzonym gronie jako sztab kryzysowy.  

Staramy się wszelkie kwestie trudne rozwiązywać na bieżąco. Mogę powiedzieć, że w dniu 

dzisiejszym wiemy o pobycie na terenie gminy 195 uchodźców, w 37 lokalizacjach - są dwa duże 

punkty, w których przebywa do 40 osób, to jest w Marynowach i w Rykach. W pozostałych 

przypadkach raczej jest to po kilka osób. Zdecydowanie przeważają kobiety i dzieci. Spośród tych 

195 osób jest tylko trzech mężczyzn. Większość z tych osób już uzyskała PESEL, który pozwala na 

korzystanie z pewnych świadczeń oferowanych przez państwo i gminę, i tutaj muszę przyznać, że 

nasz Urząd Stanu Cywilnego bardzo sprawnie przeprowadził tą procedurę nadawania  

numeru PESEL. Wszystkie lokalizacje zostały przez nas, a dokładniej mówiąc, przez pracowników 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, przy także funkcjonariuszy straży miejskiej,  

zweryfikowane, żeby sprawdzić, czy im się tam nie dzieje jakaś krzywda i czy warunki, w których 

przebywają, są godne. Dzieci mają także możliwość uczęszczania do szkół i do przedszkoli, i jest 

spora grupa dzieci, która już z tego korzysta, szczególnie w Szkole Podstawowej nr 1, jest to około 

20 osób. Mniej jest trochę w Szkole Podstawowej nr 2. Są też dzieci w Szkole Podstawowej w 

Lubieszewie. Też muszę Państwu powiedzieć, że też jakby próbujemy tym ludziom zapewnić 

podstawowe środki higieny, bieliznę i takie rzeczy, które jakby na pierwszym momencie 

najbardziej potrzebne. Też chcę powiedzieć, że do tej pory czterokrotnie udzielaliśmy wsparcia  

miastu Sarny poprzez dowożenie do granicy polsko-ukraińskiej pomocy humanitarnej pochodzącej 

ze zbiórek i z dobrej woli mieszkańców naszej gminy, za co bardzo dziękujemy. W tej chwili 

rozpoczyna się jakby taki okres stabilizacji i tutaj może prosiłbym Panią Skarbnik, żeby 

powiedziała, jak ma w ogóle wyglądać mechanizm finansowy tego wsparcia, które wynika z tej 

ustawy przyjętej przez sejm w trybie pilnym, związanej z pomocą uchodźcom z  

Ukrainy, jak to wygląda w praktyce.  

 

Skarbnik Gminy A.Pałubicka - został utworzony przez rząd tak zwany fundusz pomocowy, z  

którego będą głównie finansowane zadania wynikające z ustawy. To źródło, jak gdyby zostało 

podzielone na dwa zagadnienia. Jedno związane z osobami, które utrzymują uchodźców i  

to związane jest z taką stawką dzienną w kwocie 40 zł za jednego obywatela Ukrainy i te wypłaty 

będą realizowane począwszy od miesiąca kwietnia za ten okres miniony, czyli za marzec,  

czyli wszystkie osoby, które przybyły od 24 lutego do końca marca, czyli opiekunowie będą mogli 

uzyskać te świadczenie. To jest kwota 40 zł dziennie na jedną osobę. Ponadto w ramach ustawy 

gmina została wsparta środkami związanymi z utworzeniem miejsc tymczasowych. Jak Państwo 

wiecie, takie środki wydatkowaliśmy na utworzenie tych miejsc. Związane te środki będą również z 

dowozem osób niepełnosprawnych, na świadczenia różnego rodzaju, z utrzymaniem wyżywienia, 

zakwaterowania osób w momencie, gdybyśmy uruchomili miejsca na Pilawie, które zostały 

przygotowane. Natomiast drugie świadczenie, które będzie wypłacane przez Miejsko Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej, to są świadczenia wynikające z ustawy, czyli 300 zł na jednego 

obywatela na wejściu na bieżące potrzeby. Dodatkowo środki związane z dożywianiem dzieci i 

zasiłki rodzinne, czy zasiłki z pomocy społecznej, czyli zasiłki celowe w momencie, gdy te 

dochody będą wynikały z ustaw naszych o pomocy społecznej. Te osoby zostały objęte tą  

pomocą. Część zadań zgodnie z ustawą może finansować również gmina z własnych środków. 

Myślę, że te zadania musi określić rada i to, jak gdyby będzie przygotowywane w przyszłości, taka 

uchwała o zakresie pomocy ze środków własnych budżetu gminy.  

 

Burmistrz J.Michalski -ja może jeszcze tylko dodam do tych ostatnich słów, które powiedziała Pani 

Skarbnik. Taką uchwałę będziemy prosili, żeby Państwo podjęli, ale musimy mieć troszeczkę 

więcej danych i musimy też mieć jakby pewne doświadczenia związane z przepływem pieniędzy z 

budżetu państwa do naszego budżetu i dlatego po prostu jesteśmy tutaj troszeczkę ostrożni, żeby  



jakby za dużego wachlarza wsparcia nie uruchomić, bo mógłby być on niebezpieczny dla 

stabilności i płynności naszego budżetu.  

W związku z tym czekamy na trochę więcej informacji, no i też nie ukrywam, że przyglądamy się 

większym samorządom. Chcę jeszcze powiedzieć, że w ciągu tych pierwszych dni, kiedy pojawili 

się uchodźcy, zatrudniliśmy osobę, która biegle włada językiem ukraińskim i bardzo dobrze mówi 

po polsku. Jest to Ukrainka, ale bardzo dobrze mówiąca po polsku, z Lwowa. Jest zatrudniona w 

Miejsko Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej i bardzo nam się przydaje do kontaktów z 

uchodźcami. Tu już nie chodzi o samo zbieranie danych, ale po prostu szczególnie na początku, 

kiedy się pojawiali pierwsi uchodźcy, no to powiedzmy, ich stopień nieufności był bardzo duży i 

powiedzmy, że gdy słyszeli język ukraiński od naszych przedstawicieli, no to jakby troszeczkę te 

bariery i nieufność topniały.  

Myślę też, że warto powiedzieć, że Państwo wiedzą, że mamy od paru lat pracownika z Ukrainy, 

który jest pracownikiem Urzędu Miejskiego i ta dziewczyna też bardzo, bardzo nam pomogła w 

pierwszych kontaktach. W tej chwili, jeśli chodzi o problemy z barierami językowymi, nie ma ich. 

Chciałem też podkreślić zaangażowanie wolontariuszy, przede wszystkim z Żuławskiego Parku 

Historycznego z Żuławskiego Ośrodka Kultury, którzy starają się zagospodarować czas wolny 

osobom, które znalazły się na terenie naszej gminy i myślę, że to jest bardzo ważne, szczególnie w 

weekendy, ale nie tylko, żeby te osoby mogły się czymś zająć. I bardzo dziękujemy 

wolontariuszom i też bardzo prosimy o różnego rodzaju formy takiej integracji, żeby ci ludzie 

pomału jakby oswajali się z tą nową rzeczywistością, która na pewno nie jest dla nich łatwa.  

Jeszcze raz chciałem podziękować wszystkim osobom i instytucjom, które pomagają. No i muszę 

tutaj powiedzieć, że w zeszłym tygodniu otrzymaliśmy duży przelew od firmy PEMAL,  

10.000 zł na wsparcie uchodźców. Bardzo dziękujemy nie tylko firmie PEMAL, ale wszystkim, 

którzy uznali, że warto pomagać. Dziękuję.  

 

Radna W.Przyborowska-  moje pytania dotyczyły uchodźców i już otrzymałam odpowiedź.  

 

Radny P.Zawiliński -z nadejściem wiosny pojawiają się miejsca, które wymagają interwencji, czyli 

jakiegoś poprawienia. Mówię o drogach takich nie do końca jeszcze zrobionych, czyli 

wymagających utwardzenia. I chciałbym nakreślić tutaj kilka miejsc ze swojego okręgu, żeby 

zwrócić na nią uwagę, to są też sygnały od mieszkańców, w niektórych miejscach od kilku 

mieszkańców nawet. Chodzi mi generalnie o ulicę Jaśminową, o tą część tu od Morskiej, którą  

nie tak dawno przejęliśmy od mieszkańców jako gmina. Chodzi mi o ulicę Łąkową. Akurat to jest 

utwardzony ten kawałek. Chodzi mi tutaj o drogę od razu za sklepem Żabka. Tam od jakiegoś czasu 

jest kilka miejsc do poprawy, jakby do przełożenia polbruku. Tam są pozapadane miejsca przy 

studzienkach i tak dalej, i tak dalej. To też jest sygnał od mieszkańców. Sam to też również 

zauważyłem. I na ulicy Bursztynowej przy połączeniu z Podmiejską tam, gdzie Podmiejska jest 

nieutwardzona i w tym momencie tam już jest takie urwisko, że nie każdym samochodem da się 

wyjechać tamtą stroną.  

 

Burmistrz J.Michalski-  zapisaliśmy i będziemy interweniować.  

 

 

5. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Nowy Dwór Gdański na lata 2022-

2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 



Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radna K.Rudzińska- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Nowy Dwór Gdański na 

lata 2022-2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1)Andrzej Bieliński 

Uchwała nr 354/XLVII/2022 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radna K.Rudzińska -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Radny Z.Koćko - ile już tych komputerów dzieci otrzymały?  

 

Burmistrz J.Michalski Dzieci nie otrzymały jeszcze tych komputerów. Na razie mamy pieniądze, 

jak Państwo widzą, sporą kwotę, zdecydowanie większą, niż pierwotnie zakładano.  

Natomiast też powiedzmy sobie szczerze, że ta kwota przy gwarancji, sprawia, że w przeliczeniu na 

jeden komputer jest to kwota zdecydowanie mniejsza, co pewnie będzie wymagało pewnych korekt 

związanych ze specyfikacją warunków zamówienia. Natomiast teraz przystępujemy do procedury 

przetargowej. Może parę słów jeszcze na ten temat powie Pani Sekretarz 

 

Sekretarz Gminy I.Kłos -przed nami jeszcze troszeczkę czasu, zanim te komputery trafią do dzieci. 

Ale jedno jest pewne, na pewno trafią. Zakwalifikowało się 612 wniosków, na komputery 97, na 

laptopy 515.  Planujemy zrobić przetarg i pierwsza tura komputerów, która dotrze do dzieci, myślę, 

że to będzie miesiąc wrzesień.  

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Andrzej Bieliński 

Uchwała nr 355/XLVII/2022 



7. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radna K.Rudzińska -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Andrzej Bieliński 

Uchwała nr 356/XLVII/2022 

 

 

 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników OSP za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej oraz w szkoleniu 

pożarniczym lub ćwiczeniu pożarniczym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radna K.Rudzińska -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników OSP za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej oraz w 

szkoleniu pożarniczym lub ćwiczeniu pożarniczym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1)Andrzej Bieliński 

Uchwała nr 357/XLVII/2022 

9. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia strefy płatnego parkowania, 

wysokości stawek opłat dodatkowych za parkowanie pojazdów oraz sposobu ich pobierania na 

terenie miasta Nowy Dwór Gdański. 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radna K.Rudzińska -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia strefy 

płatnego parkowania, wysokości stawek opłat dodatkowych za parkowanie pojazdów oraz sposobu 

ich pobierania na terenie miasta Nowy Dwór Gdański.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Andrzej Bieliński 

Uchwała nr 358/XLVII/2022 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Nowy Dwór Gdański w roku 2022. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Wpłynęło pismo -opinia do tego projektu - czy jest to pismo, na które powinniśmy zareagować?  

 

Burmistrz J.Michalski -pisma są cenne, dziękujemy za uwagi - moja opinia - ustawa przewiduje 

dużo szerszy wachlarz niż to, co proponujemy w uchwale. Musimy pamiętać, że co innego są 

kwestie teoretyczne, co innego proza życia i praktyka. Na tym etapie możliwości gminy to nasze 

propozycje w uchwale są optymalne. Uwagi wolontariuszki są cenne i przy konstruowaniu 

kolejnych programów te cenne informacje weźmiemy pod uwagę. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radna K.Rudzińska -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Nowy Dwór Gdański w 

roku 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Andrzej Bieliński 

Uchwała nr 359/XLVII/2022 



 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radna K.Rudzińska -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu i dzierżawy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Andrzej Bieliński 

Uchwała nr 360/XLVII/2022 

 

12. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

Brak uwag i zapytań 

 

13. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk – poinformował o sprawozdaniach -jakie wpłynęły 

do Rady Miejskiej 

1) sprawozdanie z działalności MGOPS za 2021 rok; 

2) sprawozdanie z realizacji GPPN za 2021 rok 

uwag nie wniesiono. 

 

Radna D.Sobocińska - składane były zapotrzebowania na równiarkę przez sołtysów- czy znany 

termin, kiedy będą realizowane prace?  

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki - naszym zamierzeniem było poznanie potrzeb -na dziś 

zapotrzebowania jeszcze wpływają. Jak wpłyną wszystkie zrobimy weryfikacje i zapytanie 

ofertowe, więc pod koniec kwietnia będziemy mieli plan.  

 

Radna D.Sobocińska-czy planowane są nasadzenia drzew w tych miejscach, które zostały 

zniszczone przez wichury? 

  

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki –generalnie procedura taka podstawowa mówi o tym, że w 

momencie, kiedy wydajemy decyzję na wycinkę drzew, bo nie wszystkie drzewa zostały powalone, 



niektóre zostały uszkodzone, ale ich stan jakby fitosanitarny nie pozwala na to, żeby dalej mogły 

rosnąć, no to wówczas w decyzji jest zapis dotyczący nasadzeń rekompensacyjnych i te nasadzenia 

są potem wskazane terminowo, jeżeli chodzi o wykonanie i w zależności od tego, gdzie one rosły, 

kto był właścicielem gruntu, to takie zobowiązanie następuje na tego właściciela prawnego. 

Natomiast mamy na uwadze inne nasadzenia, bo co roku w ramach właśnie tych różnych działań 

związanych z nasadzeniami typujemy tereny, w których te nasadzenia możemy przeprowadzać, bo 

to także są decyzje, które nakładane są przez pana starostę na gminę i tam są też zobowiązania 

wynikające z tych rekompensat. Natomiast jeżeli Państwo macie jakieś wskazania, to też chętnie 

weźmiemy je pod uwagę tak, żeby te nasadzenia były prowadzone w sposób zrównoważony. 

.  

 

Z.Koćko - czy trzeba mieć pozwolenie na wycinkę, gdy drzewo na prywatnej posesji się złamie? 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki - najlepiej wszystkie przypadki zgłaszać bezpośrednio do  

Referatu Inwestycji i Rozwoju do zastępcy kierownika, Pani Jolanty Kupieckiej z uwagi na to, że są 

pewne procedury w zależności od wieku i rodzaju drzew i one wymagają wtedy przynajmniej 

zgody w zakresie tych wycinek.  

 

Burmistrz J.Michalski odniósł się do zapytania Radnej D.Sobocińskiej w zakresie rozwiązań 

przyjętych w placówkach oświatowych w związku z tym, że dzieci ukraińskie poszły do szkoły i 

przedszkola.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W.Krawczyk zamknął obrady 

XLVII sesji w dniu 24 marca 2022 roku. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Zbigniew Koćko                        Wojciech Krawczyk 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

  


